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          Объект исследования: Торговля ЕС и Китая.
Предмет исследования: Транспортно-логистические потоки между ЕС и КНР.
Цель исследования: Выбрать предпочтительное транспортное коридоры между ЕС и Китаем.
Исходя из поставленной цели, можно выделить следующие задачи:
1. Изложить характеристику нормативно-правовых торговых отношений ЕС и Китая.
2. Изложить структуру экспорта Китая в ЕС.
3. Изложить структуру экспорта ЕС в Китай.
4. Изложить структуру импорта ЕС из Китая.
5. Изложить структуру импорта ЕС из Китая.
6. Провести анализ международных коммерческих операций в торговле Китая и ЕС.
7. Сформулировать принципы и методику оценки тенденций торговых операций ЕС и Китая.
Выпускная квалификационная работа содержит три главы. В первой главе рассмотрен современная характеристика международной торговли ЕС и Китая, во второй главе рассмотрен анализ международных коммерческих операций в торговле Китая и ЕС, в третьей главе оценить тенденций в торговых операциях ЕС и Китая.
        

        
          The object of study: EU and Chinese trade.
The subject of research: Transport and logistics flows between the EU and the PRC.
The purpose of the study: Choose the preferred transport corridors between the EU and China.
Based on the goal, you can select the following tasks:
1. Outline the characteristics of EU-China trade and regulatory relations.
2. Outline the structure of China's exports to the EU.
3. Outline the structure of EU exports to China.
4. Outline the structure of EU imports from China.
5. Outline the structure of EU imports from China.
6. To conduct an analysis of international commercial transactions in China and the EU.
7. Formulate the principles and methodology for assessing trends in EU and Chinese trade.
The final qualifying work contains three chapters. The first chapter considers the modern characteristics of the international trade of the EU and China, the second chapter examines the analysis of international commercial transactions in China and the EU, and the third chapter assesses the trends in EU and Chinese trade.
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